

服務焦點 **16-17.3** 

## 「感悟幸福日」藝術展覽 "Road to Happiness" Art Exhibition

本院屬下13個服務單位以「幸福」為題,鼓勵服務對象發掘日常生活中的幸福小事,透過藝術創作, 感悟和分享快樂, 並喚起大眾對精神健康的關注。

Under the theme of "Happiness", the Group's 13 service units encouraged their service users to explore the elements of happiness in their daily trifles, feel and share such happiness through creating artworks, as well as raise public awareness of mental health.



社會福利署沙田區福利專員馮淑文女士(中)及東華三院社會服務科主管婁振陽先生(左二)主持

Ms. Wendy FUNG Shuk Man (middle), District Social Welfare Officer (Sha Tin) of Social Welfare Department, and Mr. LOW Chen Yang, Joe (left 2), Head of Community Services Division of TWGHs officiated at the "Road to Happiness" Art Exhibition Kick-off Ceremony.



**Name of the Report of the R** 

### 東華三院小學聯校運動會暨頒獎典禮 2023/2024 **TWGHs Joint Primary School Sports Day cum Award Presentation Ceremony 2023/2024**

該活動由本院屬下15間小學聯合舉辦,共超過700名學生參賽

The Event was jointly organised by 15 TWGHs Primary Schools with more than 700 students participating in the competition.

Mr. WAI Ho Man, Herman (right) the Chairman, and Mr. TSENG Hing Yip, York (left), Vice-Chairman cum Chairman of the Education Committee, presented a souvenir to the Officiating Guest Dr. LOUIE Hung Tak, Lobo, MH (middle), Senior Lecturer of Department of Health and Physical Education.



服務焦點 SERVICE FOCUS

#### 東華三院頒授獎學金 **TWGHs Scholarship Awards**

東華三院獎學金頒獎典禮 2023/2024 **TWGHs Scholarship Presentation Ceremony 2023/2024** 





本院向71名學生頒發「東華三院153周年獎學金」及11項院屬獎學金。主席兼名譽校監韋浩文先生(中) 致送紀念品予東華三院許少榮大學獎學金捐助人許祖裕先生(左圖左)及東華三院李文輝先生夫人大學 獎學金捐助人李沅鈞先生(右圖右)。

The Group's "153rd Scholarship" and other 11 Scholarships were awarded to 71 students. Mr. WAI Ho Man, Herman (centre), the Chairman cum Honorary School Supervisor, presented souvenirs to Mr. Alvin HUI (left photo, left), Scholarship Donor of TWGHs Hui Siu Wing University Scholarship, and Mr. Joseph LI (right photo, right), Scholarship Donor of TWGHs Mr and Mrs Li Ven Fuen University Scholarship.



主禮嘉賓香港城市大學社會及行為科學系副教授許娜娜博士(右六)、主席兼校監韋浩文 先生(右七)、董事局成員及嘉賓主持啟動儀式。

Dr. HUI Na Na, Anna (right 6), Associate Professor, Department of Social and Behavioral Sciences, City University of Hong Kong, Mr. WAI Ho Man, Herman (right 7), the Chairman cum School Supervisor, Broad Members, and guests officiated at the Ceremony.

# 16.3 東華三院升讀國內大學獎學金頒獎禮暨國內升學分享會 2023/2024

**TWGHs Mainland Universities Scholarship Presentation Ceremony cum Admission Information Session 2023/2024** 



本年度共有37名正於內地就讀大學課程的院屬畢業生獲頒獎學金,主席兼名譽校監韋浩文先生(上排 右二) 與庚子年主席文穎怡小姐BBS (上排左一) 祝賀各得獎者。

A total of 37 TWGHs graduates currently studying at universities in the mainland of China were awarded scholarships. Mr. WAI Ho Man, Herman (top row, right 2), the Chairman cum Honorary School Supervisor, congratulated all awardees along with Ms. Ginny MAN, BBS (top row, left 1), Chairman 2020/2021.

服務焦點 21.3

## 東華三院力勤幼稚園30周年校慶典禮 **Celebration Ceremony for 30th Anniversary of TWGHs Nickon Kindergarten**

創校三十周年,學校持續推出新課程,提升學生的學習興趣和效能,並連續3年參與「齊惜福賽馬會 綠色生活教育計劃」之「校園齊惜福」計劃,培養幼兒減少浪費的美德,更曾獲頒「惜福學校」

Founded 30 years ago, the kindergarten remains committed to introducing new courses to enhance students' interest and effectiveness in learning. For 3 consecutive years, it has participated in the "Food for Good @Campus Programme" of "Food For Good Jockey Club Green Living Education Programme" and , which aims to nurture the virtue of reducing waste among children, and has been awarded the with Sliver Award in the Programme.